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ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον κο. Υπουργό Οικονομικών  

 

 

 

Θέμα: Κατάργηση φόρων πετρελαίου θέρμανσης για τις σχολικές μονάδες  

  

 

Αξιότιμε κε. Υπουργέ, 

 
 

Όπως πληροφορούμαστε από την Πανελλήνια Επιστημονική Ένωση Διευθυντών 

Σχολικών Μονάδων Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης, ξεκίνησε η διάθεση 
πετρελαίου θέρμανσης από την Πέμπτη 15/10/2020 και υφίσταται ασφαλώς 

ανάγκη προμήθειάς του, από τις σχολικές μονάδες όλης της χώρας. 

 

Όπως γνωρίζετε, τα οικονομικά δεδομένα των σχολικών μονάδων, δεν 
βρίσκονται σε καθόλου καλή κατάσταση, αφού η μείωση της επιχορήγησής τους 

από το 2010 και μετά, ξεπερνά το 50%. Η συγκεκριμένη συνθήκη, δημιουργεί 

πολλαπλά προβλήματα αναφορικά με την λειτουργική καθημερινότητα των 
σχολείων, μια και τα πρακτικά και απολύτως αναγκαία έξοδα, είναι πολύ δύσκολο 

πλέον να καλυφθούν.  

 

Είναι κατανοητό, συνεπώς, ότι το πιο αναγκαίο πρόταγμα για τα σχολεία της 
Επικράτειας, εν όψει και της έλευσης του χειμώνα, είναι βεβαίως η κάλυψη των 

αναγκών θέρμανσης για τους μαθητές και της μαθήτριες όλης της χώρας, ειδικά 

των ορεινών περιοχών. 
 

Χρήζει επομένως αναγκαιότητας, η λήψη κάποιων πολύ βασικών μέτρων, όπως: 

 

Α) η κατάργηση του Ειδικού Φόρου Κατανάλωσης, ο οποίος ανέρχεται στα 280€ 
το χιλιόλιτρο, αλλά και του Φ.Π.Α. στο πετρέλαιο θέρμανσης, που 

προμηθεύονται οι Σχολικές Επιτροπές. 

 

Β) η πλήρης κατάργηση του Φ.Π.Α. για όλες τις δαπάνες των Σχολικών 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

961

Ημερομ. Κατάθεσης:

23/10/2020



Επιτροπών και  
 

Γ) η σταδιακή αύξηση της οικονομικής επιχορήγησης των σχολικών μονάδων, 

ώστε σε βάθος τριετίας να επανέλθει, τουλάχιστον, στα επίπεδα που ήταν πριν το 

2010. 
  

 

 
 

 

 

 
Λαμβάνοντας υπόψη τα παρατεθέντα στοιχεία,  

 

 
 

 

Ερωτάται ο κύριος Υπουργός: 

 

 Θα συμβάλλετε με άμεσο τρόπο στην πλήρη κατάργηση του ΦΠΑ για όλες 

τις δαπάνες των Σχολικών Επιτροπών και στην κατάργηση του Ειδικού 

Φόρου Κατανάλωσης; 

 Θα αυξήσετε την οικονομική επιχορήγηση των σχολικών μονάδων, ώστε 

να επανέλθει τουλάχιστον στα επίπεδα που ήταν πριν το 2010; 

 

 
 

 

Η ερωτώσα Βουλευτής, 

 

 

 

 

Μαρία Απατζίδη, 

 

Βουλευτής Ανατολικής Αττικής ΜέΡΑ25 
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